

ATTRACTIONS

游乐项目

- ★ ADVENTURE RIVER
探险河流
- ★ WET MAZE
探险水迷宫
- ★ BIG BUCKET TREEHOUSE
滴水屋
- ★ WHIRLPOOL WASHOUT
漩涡滑道
- ★ SPIRAL WASHOUT
螺旋滑道
- ★ BLUWATER BAY
冲浪湾
- ★ TIDAL TWISTER
旋风滑道
- ★ PIPELINE PLUNGE
激流滑道
- ★ RIPTIDE ROCKET
喷射滑道
- ★ DUELING RACER
飞跃极限滑道
- ★ SEAHORSE HIDEAWAY
海马游乐池
- ★ RAINBOW REEF
彩虹礁游
- ★ SPLASHWORKS
喷水区
- ★ MARINE MAMMAL HABITAT
海哺乳类栖息地

Home to our dolphins, the Marine Mammal Habitat upholds the highest standards of animal care, world-class veterinary services, tailored nutrition, and daily enrichment. Aligned with global best practices, it ensures the highest level of wellbeing and welfare.

Terms and conditions apply.
Please approach Guest Services for enquiry.

这里是海豚的温馨家园，“海哺乳类栖息地”秉承最高标准，提供世界级兽医服务、量身定制的营养方案及每日丰富化活动，确保海豚获得最高水平的福祉与福利。

附带条款与条件。
请向游客服务处柜台咨询。

SINGAPORE
OCEANARIUM
MARINE MAMMAL HABITAT



SHOP AND DINE

购物与餐饮

- REEF N WAVE WEAR
珊瑚礼品店
- SUN 'N' SAND
阳光沙滩礼品店
- THE BAY RESTAURANT
海湾餐厅
- BLU ICE TREATS
蓝冰小吃
- HOT DOGS AND DRINKS CART
热狗和饮料站
- RIVERSIDE SNACKS
河岸小吃站

OFFICIAL PARTNERS

官方合作伙伴



©2024 The Coca-Cola Company. "Coca-Cola" is the registered trademark of The Coca-Cola Company.

SKIP THE Q AND SPLASH MORE!

少排队，畅快游玩！



Purchase through our official website, Guest Services, self-service ticketing kiosks and select stores throughout the park.
可通过官网、游客服务处、自助售票亭或园内指定零售店购买。

PARK RULES & REGULATIONS

园区规则与条例

No outside food & beverages will be permitted.
谢绝外带饮食。

Ticket & hand stamp are required for same day re-entry.
当日重新入场，需门票及手背水墨印章。

Failure to follow posted guidelines may result in serious injury or expulsion from the park.
一旦违反游乐设施内张贴的安全准则，可能引发严重伤害或被驱逐出水上探险乐园。

Please be careful of your safety and belongings at all times, as we shall not be liable for any damage or loss that you may suffer arising from your use of Adventure Cove Waterpark whether such damage or loss is caused by our negligence or otherwise.
请您时刻注意安全并保管好个人物品，圣淘沙名胜世界将不会对您因个人原因而导致在水上探险乐园内发生财产损失或人身伤害作出任何赔偿。

Follow Adventure Cove Waterpark now
关注我们

Adventure Cove Waterpark @adventurecoveparksg

LEGEND

标志

- Ticket Booth
售票处
- Guest Services
客户服务
- Lift
电梯
- Lost & Found
失物认领处
- Restroom
洗手间
- Shower Point
淋浴
- Baby Care Centre
婴儿护理中心
- Drying Pod
烘干箱
- Locker Rentals
储物柜租用
- Food & Beverage
餐饮服务
- Food Carts
小吃车
- Halal Choice
清真食品选择
- Cabanas
休息凉亭
- Stroller Parking
婴儿车专区
- Retail
商品零售
- DigiPhoto Gallery
数码相馆
- Smoking Area
吸烟区

★ Waterslides/Attractions
滑道/游乐设施

★ Waterslides/Attractions
Supervising companion advised for children
滑道/游乐设施
建议幼童须由看顾人监督陪伴

AR Adventure River Entry/Exit
探险河流入口/出口

Minimum 26kg for Single Rider
单人至少26公斤

Maximum 115kg for Single Rider
单人不超过115公斤

Maximum 120kg for Single Rider
单人不超过120公斤

Maximum 180kg for Double Rider
双人不超过180公斤

Minimum Height Requirement (cm)
最低身高标准要求 (cm)

Children under 115cm must be accompanied by a supervising companion
身高未达115公分的幼童须由看顾人监督陪伴

Guests within this range of height must be accompanied by a supervising companion
身高介于这个范围的宾客，须由看顾人监督陪伴

Guests under 122cm must be accompanied by a supervising companion
身高未达122公分的宾客须由看顾人监督陪伴

Children below 12 years old must be accompanied by parent or guardian who is at least 21 years of age
12岁以下儿童必须由21岁以上的成人陪同

Guests must be a competent swimmer to experience this attraction
游客须会熟练游泳技能才能体验此景点

Adventure Express Sales Location
优先证售卖地点

Important Note: *Supervising Companion should be the assigned parent/guardians who are at least 14 years old and above.
重要须知：*陪同监督人须为家长/年满14岁的监护人。